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Bjørn Nymoen

Fra: ivatun ivatun [ivatun@gmail.com]
Sendt: 28. september 2011 19:15
Til: Tor Tingbø; arnfl@online.no; Bjørn Nymoen
Kopi: Ole Herman Nordby; kajha@online.no; ordforer@holmestrand.kommune.no; 

ulf.sundling@sf-nett.no; ranveig.saaghus@online.no; alvsj@online.no; 
Holmestrand; sven@torgy.no; kaj.Haagensen@wilhelmsen.com

Emne: ROTARY: PEISMØTE KOMMUNIKASJONSKOMITEEN - ref

PEISMØTE KOMMUNIKASJONSKOMITEEN 26. sept. 2011. 
  
Ref: Ivar Jon T. 
  
  
Kommunikasjonskomiteen møttes som avtalt, etter ordinært klubbmøte med omvisning på Holmestrand 
Videregående skole 26.09. 
Opprinnelig peismøtedato (19.09) utgikk p.g.a. en rekke møte/arrangementskollisjoner med tilhørende 
fravær. 
  
Møtet gikk hos Ole Hermann i hans sjarmerende og historiske herskapshus. 
De som ikke var der, gikk glipp av fortreffelig kaffe og kake! 
  
Fremmøtte var: Ole Hermann; Kaj; Ivar J. I tillegg avla president Tor T. oss energigivende besøk. 
Noe frafall var meldt, men ikke alt. Neste gang er vi enda litt flinkere på det punktet! 
  
SAKER: 
  
1. Nysgjerrigprisen: 
Det var stemning for at vi opprettholder prisen, som anses som verdifull slik den er forvaltet i hht. 
statuttene. Den er viktig også for markedsføring av klubben.  
  
De flotte statuettene er brukt opp. Løsningen fremover kan være en forfinet utgave av dagens 
diplom/plakett og fotografering av prisvinner sammen med statuen i full størrelse på torget. Dette monteres 
inn i diplom/plakettløsning som gis en solid innramming (rammeverksteder har vi flere av). Seremonien 
kan kobles mot kulturfestivalen - som før, og slik løftes frem i lokalmedia. En tilhørende pengegave 
innlemmes. Kr. 10 000,- er kan være en ok sum. Prisvinner mottar denne til et formål han/hun finner 
verdig. 
  
2. Nye medlemmer 
Når det gjelder nye medlemmer fremkom ingen forslag utover alt kjente. Det anses som viktig at de vi har 
hatt/har i kikkerten får en skikkelig oppfølging. Medlemskomiteen må her primært ta grep. 
  
3. Stipend 
Komiteen pekte på at det er viktig å kunne ha en "höjdare" (eller to) i tillegg til Nysgjerrigprisen. Gjerne på 
annet tidspunkt på året. 
Et stipend av et eller annet slag kan være en mulighet. Men det må ikke gå på bekostning av vår satsing på 
Nysgjerrigprisen. 
  
4. RYLA 
Komiteen hadde opplevd forrige runde med RYLA, der vi hadde tre deltakere, som meget positiv. Både 
vårt initiativ og tilbakemeldingene fra deltakerne og presentasjonen de holdt fikk ros. Målet i kommende 
RYLA-runde bør være to deltakere, gjerne da en med familiær tilknytning til klubben og en "free-rider". 
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5. PROGRAM 
Det var stemning for at komiteen bidrar med quiz på desember-agendaen. Y-kirken og byutvikling er 
temaer vi allerede har på blokka og vil følge opp. 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
----- Original Message -----  
From: Ole Herman Nordby  
To: ivatun ivatun ; kajha@online.no ; ordforer@holmestrand.kommune.no ; ulf.sundling@sf-nett.no ; 
ranveig.saaghus@online.no ; alvsj@online.no ; Holmestrand ; sven@torgy.no ; kaj.Haagensen@wilhelmsen.com ; 
tor-ting@online.no  
Sent: Friday, September 16, 2011 11:19 AM 
Subject: SV: HOLMESTRAND ROTARY: PEISMØTE KOMMUNIKASJONSKOMITEEN UTSETTES TIL neste 
mandag 
 

Hei alle sammen. 

  

Etter avtale med Ivar Jon blir peismøte hos meg mandag den 26. oktober. 

  

Ole Herman 

Fra: ivatun ivatun [mailto:ivatun@gmail.com]  
Sendt: 15. september 2011 13:34 
Til: kajha@online.no; ordforer@holmestrand.kommune.no; ulf.sundling@sf-nett.no; ranveig.saaghus@online.no; 
alvsj@online.no; Holmestrand; sven@torgy.no; kaj.Haagensen@wilhelmsen.com; tor-ting@online.no; ivatun@gmail.com 
Emne: HOLMESTRAND ROTARY: PEISMØTE KOMMUNIKASJONSKOMITEEN UTSETTES TIL neste mandag 

  

Kommunikasjonskomiteen! 

  

Viser til innspill fra presidenten Tor Tingbø (under) vedrørende tema for peismøte kommende uke. 

Jeg er bortreist (i jobbsammenheng) mandag. 

En kjapp telefonrunde viser at også flere andre er borte denne uka. 

Imidlertid fremstår neste mandag som en brukbar dag.  
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LØSNINGEN BLIR DERFOR AT 

PEISMØTE I KOMMUNIKASJONSKOMITEEN GÅR HOS IVAR JON 

HAGEVEIEN 11, MANDAG 26. sept, som en forlengelse av KLUBBMØTET samme dag (med 
befaringtil SKOLEANLEGGET.) 

Vi drar mao. direkte fra skolen og til Hageveien. 

  

Kaffe vil det bli! 

  

Mvh 

leder kommunikasjonskomiteen 

ivarjon 

  

 --------------------------------------------------------------------------- 

 Fra: Tor Tingbø [mailto:tor-ting@online.no]  
Sendt: 12. september 2011 21:43 
Til: Hans-Arne Risnes; Alf Johan Svele; Alv Smith Johansen; Amund Rudlang; Arne Fladby; Arne Johan 
Bu; Arne M Huseby; Beint Saaghus; Bjørn Nymoen; Einar Gabriel Løken; Erik Ekeli; Espen Andresen; 
Hans Petter Harestad; Helge Arild Kristensen; Håkon Fæste; Tunheim Ivar Jon; Jan Sollid; Jon Petter 
Helgestad; Kaj Haagensen; Lars Tveito; Magne Aven; Martin Westbye; Olav Dalseth; Ole Herman 
Nordby; Ole Johan Klyve; Per Halvor Rønningen; Per Jan Jørgensen; Runar Farnes; Svein Otto 
Schjerven; Sven Halvorsen; Terje Andersen; Terje Karlsen; Timmy Breen Nilsen; Tobias Brodtkorb; Tom 
Johansen; Torstein Sagen; Ulf Sundling; Øistein Larsen; Øivind Haugen; Jan Arne Rønningen; 
hansjohan@kjolsrod.no 
Emne: Peimøte 19/9-11 

 
Hei alle! 
  
     Peismøte står for døren,og den enkelte formann innkaller. 

  

 Jeg vil gjerne at dere tar opp disse sakene. 
  
     Fremtidig program: Tiden går og det er allerede på tide å tenke på neste år. Torstein kommer ut med de 
aktuelle datoene for hver kommite til neste peismøte i nov. 
     
     Hva gjør vi med Nysgjerrigprisen? Vi har bare en dame igjen,-hadde det vært lurt å beholde denne? 
Uansett må vi gjøre noe nytt dersom vi skal fortsette å dele ut prisen.Har dere forslag? Hans Arne hadde et 
forslag på forrige styremøte: Diplom/plakett samt et pengebeløp som kunne deles ut videre til et formål 
den "utkårne" måtte ønske. All takk og ære til de medlemmene som donerte statuene.Det var ikke billig!! 
Nå får vi kansje grave i våre egne lommer! 
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     Nye medlemmer? Helt stille på den fronten. Flere forslag!  
  
     Vi er jo en yrkesrelatert klubb. Hva med et stipend? Jeg vet det har vært oppe før,men burde vi se på 
det igjen? Et eksempel er fra Mandal Rotaryklubb. 
     "Mandal Rotaryklubb har etablert et sammarbeid med Mandal videregående skole et 
mattematikkstipend. Formålet er å stimulere flere elever til å søke på realfag samt å øke den generelle 
interessen for realfag blandt elevene i videregående skole. 
      Stipendet er på kr.10.000, og utdeles til en elev,uavhengig av trinn, som ved sin teoretiske og praktiske 
forståelse av faget fremmer egen utvikling og dermed kan stimulere andre til økt innsats for 
mattematikkfaget. Utvelgelsen skjer i forbindelse med gjennomføringen av den årlige ABEL konkuransen 
i november,og deles ut ved en høytidelig markering på skolen" 
  
 OBS: Vi tar med ledsagere på besøket på Holmestrand Videregående Skole. Oppmøte kl.1900 ved 
hovedinngangen. 
  
  Ha et kjekt peismøte! 
  
Mvh Tor 

 


